



№ 學生家長通告 •

1. 慶祝聖誕節日

一年一度普天同慶的聖誕節即將來臨,謹公佈校方有關安排如下:

12月19日(星期六)8:45a.m.-12:30 p.m.:全體同學於千禧綜合館舉行**聖言頌禱及聖誕慶祝會**,全體同學均須於8:45前回校出席參加。慶祝會後,各班返回課室舉行聖**誕聯歡會**,該聯歡會將於中午12:30 結束。

12月24日(星期四)9:30p.m.-10:00p.m.: 教友辦理修和聖事。

10:00p.m.- 11:00p.m.: 提前聖誕子夜彌撒,在本校聖堂舉行。歡迎各位老師、同學回校參加。

2. 留位費之退還

兹因本校已收取 2015/2016 學年之各級留位費,已經扣除符合免費教育津貼學生所需繳之「其他費用」,餘額已於 12 月 4 日前經自動轉帳存入 貴家長之匯業銀行帳戶。敬請重察。

各級應退留位費表列如下:

| 級 別 | 留位費 | 其 他 費 用 | | 留位費 | |
|----------------|--------|---------|-----|--------|--|
| | | 家長教師會 | 簿 籍 | 應退金額 | |
| 初中一 | 1,200 | 50 | 136 | 1, 014 | |
| 初中二 英中一、英中二 | 1,200 | 50 | 132 | 1,018 | |
| 初中三 | 1,200 | 50 | 124 | 1,026 | |
| 英中三 | 1,200 | 50 | 119 | 1,031 | |
| 高中一至高中三 | 1, 200 | 50 | 114 | 1,036 | |
| 英中四至英中六 | 1,200 | 50 | 115 | 1,035 | |

上列雨項,尚望 貴家長留意。

| 班別: | 學號: | 學生姓名: | |
|-----|-----|-----------|----|
| | | 家長簽署: | |
| | | 日 期:2015年 | 月日 |





10th December, 2015

≫ Notice for Parents ❖

1. Schedule for Christmas Celebration

19th December, 2015 (Saturday) 8:45 a.m. -12:30 p.m.

Lecio Divina and Celebration of Christmas at the Jubilee Hall. All students are requested to be at school before 8:45a.m..

Individual Class Christmas Parties will be held in the Classrooms immediately after the Celebration at Jubilee Hall. Class parties will end by 12:30 p.m.

24th December, 2015 (Thursday) 9:30p.m. – 10:00p.m.: Confession before mass for Catholics.

10:00p.m. – 11:00p.m.: Anticipated Christmas Mid-night Mass at the School Chapel. All teachers and students are welcome to take part.

2. Refund of Reservation Fee

We would like to inform you that "Other fees" (See the table below) for those students who are entitled to Free Education in this school year had been deducted from the Reservation Fee paid. The outstanding balance has been refunded into your bank account through the Autopay service of Banco Delta Asia S.A.R.L. before 4th December, 2015.

The balance of Reservation Fee refunded is as listed below.

| Class | Reservation Fee | Other fee | Refunded | |
|---------------|-----------------|----------------------|----------|-----------|
| | | YWC Parents & | Exercise | Amount |
| | | Teachers Association | Books | 7 HHOUIII |
| J.M.1 | 1,200 | 50 | 136 | 1,014 |
| J.M.2 | 1 200 | 50 | 132 | 1.010 |
| F.1 & F.2 | 1,200 | 30 | 132 | 1,018 |
| J.M.3 | 1,200 | 50 | 124 | 1,026 |
| F.3 | 1,200 | 50 | 119 | 1,031 |
| S.M.1 - S.M.3 | 1,200 | 50 | 114 | 1,036 |
| F.4 - F.6 | 1,200 | 50 | 115 | 1,035 |

Thank you for your co-operation.

#